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8 sierpnia 2024

Nadzwyczajne, połączone posiedzenie dwóch komisji
Sejmiku

O stanie zaawansowania i finansowania inwestycji pn. „Przebudowa, rozbudowa i
nadbudowa zabytkowego obiektu Teatru im. Stefana Żeromskiego w Kielcach”
rozmawiano podczas nadzwyczajnego, wspólnego posiedzenia komisji Edukacji,
Kultury i Sportu oraz Budżetu i Finansów Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.
W spotkaniu radnych uczestniczyła marszałek województwa Renata Janik, członek
Zarządu Anita Koniusz, przewodniczący Sejmiku Andrzej Bętkowski, skarbnik
województwa Maria Fidzińska-Dziurzyńska, dyrektor Departamentu Edukacji,
Kultury i Dziedzictwa Narodowego Janusz Knap a także przedstawiciele teatru –
dyrektor Michał Kotański i zastępca dyrektora ds. inwestycji Jarosław Milewicz oraz
senator RP Krzysztof Słoń.
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Radni Sejmiku wysłuchali informacji dyrektora Michała Kotańkiego na temat aktualnej
sytuacji, dotyczącej realizacji przebudowy siedziby teatru w świetle zakończenia prac
remontowych. Przekazano szczegóły związane z wysokością kosztów prowadzonej inwestycji
oraz źródłami ich finansowania na poszczególnych etapach prac. Marszałek Renata Janik
poinformowała radnych o konieczności przekazania na dokończenie remontu dodatkowych
środków finansowych, o które do władz województwa wystąpiła dyrekcja Teatru. Zapewniła
też, że służby Urzędu Marszałkowskiego oraz Teatru pracują razem, aby ustalić wszelkie
niezbędne informacje, w szczególności to, na co potrzebne są dodatkowe pieniądze.

Przypomnijmy – w środę 7 sierpnia z marszałek Renatą Janik, członek Zarządu Anitą Koniusz
oraz dyrektorem Departamentu Edukacji, Kultury i Dziedzictwa Narodowego Januszem
Knapem spotkał się dyrektor teatru Michał Kotański. Wyjaśniono wątpliwości, które pojawiły
się na ostatnim etapie prowadzenia tej ważnej inwestycji. W wyniku prowadzonych rozmów
ustalono, że wspólnie przygotowana zostanie informacja o dodatkowych środkach, które są
konieczne do zakończenia przebudowy teatru. Na jej podstawie Zarząd Województwa będzie
mógł wystąpić o uchwalenie przez Sejmik Województwa Świętokrzyskiego dodatkowych
pieniędzy na pokrycie wydatków związanych z inwestycją.

Galeria zdjęć

https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2024/08/IMG_7284-scaled.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2024/08/IMG_7288-scaled.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2024/08/IMG_7297-scaled.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2024/08/IMG_7275-scaled.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2024/08/IMG_7324-scaled.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2024/08/IMG_7308-scaled.jpg


Nadzwyczajne, połączone posiedzenie dwóch komisji Sejmiku | 3

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Nadzwyczajne, połączone posiedzenie
dwóch komisji Sejmiku | 3

https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2024/08/IMG_7327-scaled.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2024/08/IMG_7339-scaled.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2024/08/IMG_7349-scaled.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2024/08/IMG_7375-scaled.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2024/08/IMG_7390-scaled.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2024/08/IMG_7379-scaled.jpg

